
EESCALDES-ENGORDANYADECLARACIONS DE LA CONSELLERA SOCIALDEMÒCRATA

La consellera de la minoria so-
cialdemòcrata al comú d’Escal-
des-Engordany, Cèlia Vendrell,
considera que seria “una llàsti-
ma” que la corporació hagués de
fer marxa enrere en el projecte de
Vivand per qüestions legals, ja
que, al seu entendre, és un dels
pocs encerts de l’equip de govern
en aquest equador de la legislatu-
ra. En el marc d’una entrevista a
l’espai Parlem-ne, de la cadena
COPE Andorra-AD Ràdio, Ven-
drell va recordar que “hi ha mol-
tes demandes a la Batllia” per
l’afer de fer per a vianants l’avin-
guda Carlemany, i que “un dels
punts contra el qual més oposició
hi ha hagut és el de la titularitat,
que no queda gens clara”.

Així, malgrat que “per a Demò-
crates per Andorra sí que sembla
clara aquesta qüestió, quan lle-
geixo la llei no em resulta tan evi-
dent”, va subratllar la cap de l’o-
posició al comú escaldenc.
“L’avinguda forma part de la xar-
xa bàsica de vials”, hi va afegir
Vendrell, tot i que “el comú esti-
gui convençut que té raó”. D’a-
questa manera, va apostar per-
què es modifiqui la llei de
designació de carreteres, ja que,
en cas contrari, “potser caldrà ti-
rar Vivand enrere”. 

La representant socialdemò-
crata a la corporació d’Escaldes
va admetre que “seria una llàsti-
ma haver de fer marxa enrere a
Carlemany, perquè és un eix que
funciona molt bé”. Però, al mateix
temps, va remarcar que “les coses
cal fer-les correctament”, perquè
en cas contrari “sempre s’ha d’a-
cabar rectificant, i més encara si
ho diu un batlle”. I va insistir que
“des del principi he dit que no es-
tava gens clar que es pogués ha-
bilitar l’avinguda per a vianants
així com així”. 

UN CINC DE VALORACIÓ

Vendrell va afirmar que Vivand és
l’acció de govern que més sobre-
surt d’un mandat “en què no s’es-
tan fent reformes prou valentes”.
Per aquest motiu, va puntuar la
gestió dels cònsols “amb un cinc.
No vull posar una bona nota als
cònsols, però tampoc els suspen-
dria”, va afirmar. 

També amb relació a les políti-
ques que està duent a terme el
consolat de Trini Marín i Marc
Calvet, Cèlia Vendrell va lamen-
tar que “s’estiguin deixant de
banda qüestions importants” a
causa de la contenció pressupos-
tària de la corporació. “L’objectiu
és reduir l’endeutament i en això
hi podem estar d’acord”, va indi-
car, “però hi ha temes que no es
poden descuidar”, hi va afegir. Ai-
xí, la consellera socialdemòcrata
considera que no s’està invertint
prou en qüestions relacionades
amb el medi ambient, com ara la
gestió de les aigües residuals.

Per tal de racionalitzar la des-
pesa i planificar les inversions del
comú, Vendrell va instar la majo-
ria a elaborar un pla que prevegi
els principals punts. “Durant
aquesta legislatura no hem vist

cap pla estratègic sobre on cal-
dria posar els diners i on no”, va
lamentar. 

TRANSFERÈNCIES I COMPETÈNCIES

Finalment, i pel que fa a la nego-
ciació entre el Govern i els co-
muns sobre transferències i com-
petències, Vendrell va augurar
que el consens que Martí va de-
manar dilluns durant el balanç
de l’any “no s’assolirà el 2014”, a
causa que, al seu entendre, els
governs comunals “no estan prou
madurs per cedir competències”.
La consellera socialdemòcrata va
remarcar que el canvi de model
que es proposa “és prou impor-
tant i mereix una reflexió molt
més profunda”, i que, en qualse-
vol cas, “el país necessita anar
cap a un model que sigui més
centralitzat”.

Vendrell veuria “una llàstima” que
la justícia obligués a anul·lar Vivand 
La cap de l’oposició creu que el tancament de Carlemany és el millor projecte d’un equip de govern “poc
valent”, però recorda el conflicte sobre la titularitat de la viaSInsta els cònsols a elaborar un pla d’inversions

FERNANDO GALINDO

Durant la citada entrevista a COPE
Andorra-AD Ràdio, Cèlia Vendrell
va assegurar que, si bé no descar-
ta tornar-se a presentar a les pro-
peres eleccions comunals, creu
que “encara és molt d’hora” per
pronunciar-se en ferm en aquest
sentit.

La representant del PS al comú
escaldenc va assegurar que vol re-
flexionar sobre la possible decisió
de tornar a encapçalar la llista del
PS perquè “la política m’agrada,
però també necessites molt de
temps per implicar-t’hi”. Així, va re-
marcar que “fins d’aquí a un any i

mig no podré dir segur si m’hi tor-
naré a presentar”. 

Vendrell va admetre que el can-
didat del PS a Escaldes “ja té des
de sempre assumit que anirà a fer
oposició”, i va donar a entendre
que no hi haurà gaires companys
de partit interessats a presentar-
s’hi. “Suposo que seré la primera
a qui li ho demanin”, va indicar, tot
insistint que encara és aviat per
pronunciar-se. “Hi ha dies que
penso que sí i d’altres que no.
M’agradaria tornar-hi però això im-
plica molt de temps i sacrificis
personals importants”.  

La consellera no descarta tornar a
presentar-se a les comunals del 2015
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